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Abstract (en)
[origin: JP2018015810A] PROBLEM TO BE SOLVED: To provide a punch with a longer life that leads to reduced wear of pressure rollers of a rotary
press during operation.SOLUTION: A punch 14 for a rotary press comprises a shaft with a punch tip at one end of the shaft 52 and a punch head
50 at the other end of the shaft. The punch head has a mirror surface and a cylindrical surface 62, and an intermediate region 68 between the mirror
surface and the cylindrical surface. The mirror surface has a central recess 70 surrounded by an annular mirror surface section 66.SELECTED
DRAWING: Figure 3

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Stempel für eine Rundläuferpresse, umfassend einen Schaft (52) mit einer Stempelspitze (56) an einem Ende
des Schafts (52) und einem Stempelkopf (50) am anderen Ende des Schafts (52), wobei der Stempelkopf (50) eine Spiegelfläche und eine
Zylinderfläche (62) sowie einen Zwischenbereich (68) zwischen Spiegelfläche und Zylinderfläche (62) aufweist,dadurch gekennzeichnet, dass die
Spiegelfläche eine zentrale Vertiefung (70, 70') aufweist, die von einem ringförmigen Spiegelflächenabschnitt (66) umgeben ist.
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